



Protokoll Styrelsemöte 11

20161212

Närvarande

Emma Arvidsson

Anna Sara Edwards

Stina Johansson

Birger Ramnebrink

Therese Markström

Anna-Sara Edwards

Adj. Maria Kellidou Valberedningen

- §1 **Mötets öppnande:** Emma öppnade mötet genom att hälsa alla välkomna. Emma meddelar att Ordföranden Ida Petersson avgått med omedelbar verkan. Emma kliver in som ordförande till årsmötet 2017.
- §2 **Dagordningen** godkändes.
- §3 **Föregående protokoll:** Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
- §4 **Uthyrning av röda stallet:**
Nytt möte kommer att hållas den 20 dec kl 18.00 i tryggestad i samlingslokalen med samtliga hyresgäster så alla ska få komma till tals angående uthyrningen. **Beslut** för start datum av uthyrning av röda stallet tas vid nästa styrelsemöte den 20 dec.
- §5 **Årsmötet 2017**
Årsmötet hålls den 19 februari 2017 kl 15-18 i samlingslokalen i Tryggestad. Föreningen bjuder som vanligt på tilltugg. Therese lägger ut information om årsmötet på FB, Stina lägger ut på Hemsidan. Emma arbetar på verksamhetsberättelsen och varje sektion / ansvarig skickar rapport till Emma.
- §6 **Ryttargalan**
Beslutades att :
Nominera några av våra duktiga medlemmar.
Nomineringarna ska vara inne senast 19 jan.
- §7 **Sponsring:**
Widens Åkeri, Ekerums golf o Resort, Vianor, Tvättcenter, Ölands Bank, Eliassons Racing och Solliden har lämnat positivt besked angående sponsring. Samtliga har budgetmöte i januari och ÖRF väntar på vidare besked.

SJ BA

§8

Lagtävlingar våren 2017:

Hoppning:

1 lag i ELIT Ponny

2 lag i DIV 1 Ponny

2 lag i DIV 3 ponny

Emma anmäler dessa lag och skickar kassören underlag för betalning.

DIV 1 häst hoppning finns i dagsläget inte tillräckligt många ryttare.

§9

Tävlingar 2017:

Beslutades att:

Ansöka om att få anordna sista omgången i div 1 ponny hoppning v 17.

Önskemål att ha en lägre klass varje dag på Ölandshoppet har inkommit.

Emma kontaktar Lotta Holmberg och frågar vilka klasser som är tilltänkta.

Planer att få till ett samarbete med Ekerums Golf o Resort för en ev. tävling ex. minicup eller kombitävling.

Emma kontaktar Lotta Holmberg ang Thoreb o övriga planer ang klubbens tävlingar för 2017.

§10

Valberedningens Arbete:

Maria Kellidou gick igenom valberedningens arbete de saknas fortfarande personer till vissa poster.

§11

Övrigt:

Birger Ramnebrink rapporterar från möten i distriktet.

Årsmötet för SmRf blir den 19 mars i växjö.

§12

Nästa möte 20/12 kl 18,00 i Tryggestad

Nästa möte 10/ 1 kl 18,00 i Tryggestad

Vid Protokollet

Justeras

Stina Johansson

Emma Arvidsson